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Oslo kommune kjøper varer og tjenester for 26 
milliarder kroner per år

• Utført på riktig måte kan offentlige anskaffelser skape muligheter for innovasjon og 
nye tjenester. Gjennom offentlige anskaffelser kan startups og mindre bedrifter ha 
sin første virkelige kunde.

• Dette kan være like viktig som risikokapital. Vi som kommune må revurdere måten 
vi jobber på, og avsløre utfordringene og problemene vi vil løse.

• Kommuner bør ikke kreve spesifikke løsninger, men presentere utfordringen eller 
de behovene vi har som lokal myndighet. Da kan vi få til bedre løsninger, som 
allerede eksisterer, eller inngå i innovativt partnerskap der vi vil utvikle nye 
løsninger.

• Kommunens behov kan mao fungere som en akselerator for startups

Men bruker vi dette kraftige verktøyet til næringsutvikling til sitt fulle potensiale?



Kommunens behov som kobler og akselerator

• Kommunen kan også være en kobler mot universitets- og forskingsmiljøer med 
utgangspunkt i sine behov. På lik linje overfor startups må kommunen være mer 
nysgjerrig og oppdatert på  hva som skjer i forskningsmiljøene. Det er således 
spennende med Forkommune-initiativene. Men er kommunen rigget for dette? 

• Oslo kommune er en stor kommune som har foretak som er dyktige på å holde seg 
oppdatert på den nyeste teknologi og som har vært en pådriver for blant annet 
utslippsfrie byggeplasser. Snart kommer den første elektriske gravemaskinen i bruk. 
Slik leverandørutvikling har Oslo drevet med i mange år- men kan vi også bidra til å 
utvikle flere startups innenfor universitet og forskningsmiljøer? 

• Vi får se hva Smart Oslo strategien kan føre til. Vi er ihvertfall ivrige etter å 
forbedre måten byen samhandler med startups og akademia.  

Hva med universitets- og forskningsmiljøer?


